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Wedstrijd: De Kollebloem - DUA 3
Afdeling en Reeks:  Liga 2F Datum: 2022 02 26

Arbitrage op gift 25 (gesloten zaal) aangevraagd door De Kollebloem

NZ: DUA3 - OW: De Kollebloem
Van Weezendonck Elsenoor (N) - Van den Eynde Marc (O)
Lefever Hugo (Z) Van Barel Martine (W)
GIFT 25, N, OW Bieding
46 West |Noord| Oost | Zuid
vKJ4
s AKT942 Te | pas | 1v

*A42 pas 2v pas 47T

Aa942 AaJT853
vQT v986 pas 5 pas S5v
¢+Q8653 +J pas 6v pa pas
«JT9 Z «Q875 pas

A AKQ7

vA7532

o7

* K63

Eventuele informatie over alerts/uitleg
S« wordt uigelegd als “0-4 azen”
Spelverloo

Wi N|O|Z W |N|O

Resultaat van het spel waar arbitrage
gevraagd werd: contract door leider
6vZ=920 NZ (DUA 3)

Resultaat van het spel in de
andere zaal: contract door leider
3ZTZ+3= 490 voor OW (De Kollebloem)

Balans spel 25 : +10 IMP voor DUA 3
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Uitslag van de hele wedstrijd in IMP
zonder gift 25:
De Kollebloem - DUA 3: 78 - 76
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Verklaring team A (De Kollebloem)

Na azenvraag, antwoord 5 Kl

Uitleg = 0-4 azen

De azenvrager zwaait nu af op Sv

Vervolgens wordt bod nog verhoogd naar 6%
Probleem: er waren 3 azen aanwezig ipv 0 of 4

Verklaring team B (DUA 3)
Geen (wel bemerking van Team A in de begeleidende mail dat “Tegenpartij is op de hoogte van deze
Arbitrage vraag”.)

Bespreking
Voorafgaandelijke opmerking:

De aanvraag tot arbitrage is niet behoorlijk ingevuld noch ondertekend en de informatie waarop
ik deze arbitrage moest baseren is dus afgeleid uit andere elementen aanwezig op de aanvraag en
in de begeleidende mail.

Er is geen enkele vermelding over eventuele ongeoorloofde informatie en dus ga ik ervan uit dat de
bieding normaal verlopen is.

Bij navraag blijkt dat OW het basissysteem van de opleiding speelt (M5R4) en geen systeemkaart
heeft.

Z zwaait af in 5v omdat een N-hand met 0 azen mogelijk is (40-16=24HP in de 3 overige handen, met
bvb vK, ¢ A en A bij OW) en dit wordt geheel aanvaardbaar door N in 6¥ omgezet. Dat N over 3
azen (van de 5) beschikt, en niet over 4 zoals uitgelegd, heeft geen invloed gehad: de gegeven uitleg is
(waarschijnlijk) fout, wat een overtreding is, maar de niet-overtredende partij heeft door de
overtreding geen schade geleden en de overtredende partij heeft er geen voordeel uit gehaald. Volgens
Art 12.B.1 is er dus geen reden om een arbitrale score toe te kennen.

Beslissingen
Het resultaat blijft behouden en de uitslag van de wedstrijd blijft zoals ingevuld op het wedstrijdblad:

78-86.

Beide teams kunnen in beroep gaan tegen deze beslissingen (zie artikel 63 van het Reglement
Viertallen en hoofdstuk 6.7 van het Huishoudelijk Reglement van de VBL).

Gedaan te Gent op 4 maart 2022
Rik Vantilborgh
Scheidsrechter aangesteld door de Commissie Wedstrijdleiders



